
Ik zou graag ingekomen stuk 20 m.b.t. Herinrichting Nico Bergsteijnweg willen agenderen voor de 

commissie van oktober. Reden van dit verzoek is dat ik de beantwoording momenteel bespreek met 

de bewoners die op ons verzoek hebben gereageerd op de plannen. Ik wil de uitkomsten 

(opmerkingen/suggesties) van dit gesprek graag bespreken met raad en college. Ik zal voor de 

betreffende commissie de uitkomsten al delen met college en raad.

Michel Hardeman

CDA-fractie


